
Agenda samenkomst BWP Kwenenbos – maandag 7 april 2025 
 
Aanwezig: Horst, Christine, Wim, Gonda, Erna (gedeeltelijk), Stany, Danny, Rik, Anniek 
Verontschuldigd: Ingrid 
Afwezig:  
 

1. Goedkeuring verslag vorige vergadering: geen opmerkingen 
 

2. Bankrekening  
. Stand van rekening: 3696,07 Euro 

. Werkingstoelage: ontvangen: 2630 Euro 

 
3. Agendapunten : 

1/ Groepsfoto werd genomen voor het cultuurhuis. 
Voorstel flyer ikv ledenwerving werd besproken. Zou zelfde format volgen als de vorige flyers: 
kleur in bruin-rood met witte tekst op voorkant, en op de achterzijde tekst (in zwart) 

 
2/ Spelletjesnamiddag (Erna en Christine) : stand van zaken: 

Zou doorgaan op zodat 15 juni, tussen 14u en 17 u. Een uitgebreid voorstel werd oor 
Christine en Erna voorbereid (zie apart document) 

 Hierbij zou gekeken worden welke spelen er zoude gehuurd worden, en of we al dan niet de 
reglementen zouden afdrukken. Daarnaast werd ook bekeken of Roger en Erik zouden kunnen 
meewerken. 

 Als naam werd: ZOMERSPEL gekozen. Horst gaat de flyer grafisch vormgeven, op basis van het 
voorstel van Erna en Christine.  

 Stany, Christine en Erna zorgen voor gebak voor deze namiddag. 
 OP de volgende vergadering wordt een taakverdeling opgesteld. 

 
3/ Info-avond inbraakveiligheid, fietsregistratie, bin : stand van zaken: 

Voorafgaand aan dit onderwerp werd besproken of we aldanniet een logo zouden (laten) 
ontwerpen. Hierbij kwam de mogelijke kost naar voor als een probleem. Ook moet een logo 
goed ontworpen zijn, zodat het niet amateuristisch overkomt. De vraag kwam ook of alle 
bewonersplatforms niet hetzelfde logo zouden gebruiken. Als randaspect werd ook de naam: 
“Bewonersplatform” aangehaald als een wat vreemde naam, die weinig bekend is. We 
zouden kunnen kiezen voor een duidelijke naam, waarbij dan in kleinere letters verwezen 
wordt naar het Bewonersplatform. Ook hier moet nagegaan worden in hoeverre dit geen 
algemeen onderwerp is, dat voor gans Merelbeke-Melle van toepassing is. 
 
Wat de info-avond betreft: de gemeente gaat hierin mee. Er zijn reeds contacten gelegd. 
Burgemeester Lachaert heeft toegezegd om de inleiding te verzorgen, en verder wordt met 
Dhr. Asselman bekeken hoe dit verder kan aangevuld worden.  
BIN: meer details zijn nodig om dit op de vergadering voor te stellen. Het gaat hier vnl. om 
een actualisering van de huidige toestand. Hiervoor wordt navraag gedaan bij Pascal Garré. 

. 
 
4/ Website : stand van zaken? (Ingrid) – verschoven naar volgende vergadering 
 
5/ Complex project E17-geluid : stand van zaken? (Horst, Stany, Wim) 
Stany heeft voorstelling gevolgd. (Veneco); Daarnaast bleek dit gelijk te lopen met het 
document dat we recent ontvangen hebben.  



Een mogelijk probleem voor tunnels of overkappingen is het gevaarlijk transport. (ADR-
transport). Dit stelt specifieke eisen aan de aanleg van tunnels en overkappingen, in verband 
met eventuele evacuatie bij ongevallen. We moeten hierbij opletten dat men dit argument 
niet misbruikt om een aantal mogelijke oplossingen van tafel te vegen. Dit vooral als 
mogelijke poging om vanuit Gent de problemen naar de buurgemeenten te verschuiven. 
Daarnaast blijkt dat de gemeente wel de ernst van de zaak begrepen heeft, en dat er nu ten 
volle aan meegewerkt wordt. 
Geluid: Het is niet duidelijk in hoeverre andere BPF (Flora, Merelbeke Centrum…) hier ook 
voldoende op de hoogte van zijn, of de implicaties begrijpen.  
Hiervoor hebben Horst, Stany en Wim zich aangeboden om dit verder als stuur-groep te 
volgen. 
 
6/ Deelname aan ‘Common Acces’ – Europees Onderzoek rond bereikbaarheid : gemeente 
Merelbeke-Melle doet mee aan een Europees onderzoek, geleid door UGent. In dit ‘Common 
Access’ project bekijken ze hoe inwoners in stedelijke randgebieden mobiliteits- en 
bereikbaarheidsuitdagingen samen aanpakken. Datum : woe 12 maart van 19u-21u in 
Cultuurhuis Merelbeke : feedback (Wim) 
Dit ging blijkbaar vooral over de mogelijkheden qua bereikbaarheid ZONDER AUTO in kaart te 
brengen. Dit ging dus niet over de gevolgen in de toekomst van de uitbreiding van 
Technologiepark Ardoyen, dus hier wordt geen vervolg aan gegeven door ons BPF. 
 

7/ Trage wegen :  Crombruggewegel (verbinding tussen bosje achter Spookhofstraat en 
Bergbosstraat) : blijkt te smal zodat inwoners daar regelmatig met de fiets in takken en 
afsluiting blijven hangen 
- trage wegel tussen Bergwegel en Wilgenstraat, die door de bewoner aldaar werd 
afgesloten. 
Stand van zaken (Anniek) 
Er werd een mail gestuurd naar de gemeente, en Sylvie zou maken dat dit behandeld wordt. 
Anniek gaat dit verder opvolgen. 
 
 

4. Varia - 
5. Volgende vergadering: 

Maandag 5 mei, in het Cultuurhuis om 19u30 
 
 

 
 
 


